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Anetta Urbaniak

Radna Rady Miejskiej w Koszalinie

Pan Piotr Jedliński 

Prezydent Miasta Koszalina

ZAPYTANIE

W związku z licznymi telefonami mieszkańców Kretomina po wczorajszej sesji Rady 

Miejskiej zwracam się z poniższymi pytaniami:

1. Na jakiej podstawie mieszkańcy Kretomina dokonują opłat za zużytą wodę i 

odprowadzone ścieki,

2. Ile umów na dostawę wody i odbiór ścieków zostało zawartych z mieszkańcami 

Kretomina od dnia 02 stycznia 2023r. do dnia 22 czerwca 2023r.

Z poważaniem 

Anetta Urbaniak
Radna Rady Miejskiej w Koszalinie


